
KaBi_21.2_eleve
leçon 4, 5

Vous aimez
Ils aiment
Laver
Ils lavent
Elles étudient
Maintenant = teď
Aussi = také







• Děti pomáhají mamince hledat psa.

• Maminka pomáhá tatínkovi umýt auto.

• My pomáháme naší babičce nést (porter) stůl.

• Pes pomáhá najít Jeana.

Ex: J´aide papa à laver la voiture.
 Pomáhám tatínkovi umýt auto.

Vazba

Aider q à faire qc

DEVOIR





C‘est quel jour, aujourd‘hui? - Jaký je dnes den?

C‘est mercredi.   - Je středa.

Lundi, nous travaillons.  - V pondělí pracujeme.

Le lundi, nous travaillons. - Každé pondělí pracujeme.

À lundi.    - Na shledanou v pondělí.

Les jours de la 

semaine
DEVOIR



4L
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